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سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

لطف آقا اباعبدا... در ماجرای علی کریمی
علی کریمی در واکنش به اتفاقات و سوءتفاهمات اخیر نوشت: »نیازی به گفتن 
نیست که من هم مثل همه شما از کودکی شوق رسیدن دهه محرم را داشتم 
و با گذشــت زمان این ارادت را حفظ کردم. در چند روز اخیر برخی افراد قصد 
ماهی گرفتن از آب گل آلود را داشتند. روی صحبت من عده ای هستند که ۳۶۵ 
روز ســال به معیشت مردم بی توجه می مانند و با نذری دادن در ۱۰ روز محرم 
دنبال جلب نظر هستند و یا... این عزاداری پیش از ما بوده و پس از ما نیز خواهد 
ماند. در این میان هر کس برای رضای خدا و با نیتی خالص برای هر حاجت خود 
نذری می دهد، دمش گرم و نذرش قبول. پیشنهاد من فقط این بود که در این 
اوضاع کشور می توانیم نذرهای دیگری هم انجام بدهیم، همین. آنها که با نام 
امام حسین)ع( به دنبال منافع شخصی هستند، باید بدانند که امام حسین)ع( 
متعلق به همه بوده و هست. اگر طرفدار واقعی مکتب امام حسین)ع( هستیم، 
باید به اعتقادات و طرز تفکر یکدیگر احترام بگذاریم چون در این مکتب افترا، 
بددهنی و بی ادبــی جایی ندارد که البته مردم فرق ریا و نیت پاک و خالص را 
تشخیص می دهند. با اینکه مخاطب من عده خاصی بودند اما از عزاداران واقعی 
امام حسین)ع( معذرت می خواهم و دست هایشان را می بوسم. قضاوت با مردم. 
حسینی بمانیم و حسینی زندگی کنیم«. این صحبت های منطقی و عاشقانه 
علی کریمی نشــان داد او نه تنها منظور بدی بابت ماجرای نذری نداشته بلکه 
خودش عاشق آقا اباعبدا... و ائمه)ع( است. نگارنده بارها و بارها علی کریمی و 
حمید استیلی را در یکی از هیئت های تهران دیده ام که مشغول درست کردن 
غذای نذری هستند و اتفاقاً خودشان هم نذری می دهند. کاش علی کریمی این 
متن درست و منطقی را در همان روزهای اول منتشر می کرد تا جلوی یک سری 
از حرف و حدیث ها را بگیرد. البته متأسفانه عده ای هم طبق معمول با تندروی 
می خواستند شماره ۸ دوست داشتنی فوتبال ایران را مقابل مردم و عاشقان امام 
حسین)ع( قرار بدهند اما در این ماجرا با لطف و دعای خود آقا همه چیز ختم 
به خیر شد و خوشبختانه تیر بدخواهان هم به سنگ خورد. به امید اینکه همه 
ما راه امام حسین)ع( را فراموش نکنیم و در نهایت »اللهم ارزقنی شفاعه الحسین 

یوم الورود« شامل حال مان شود.

نظر سنجی
SURVEY

رقابت موافقان و مخالفان محرومیت ساپینتو
در نظرسنجی ســایت خبرورزشی در مورد حرکت ســاپینتو در انزلی 
پرسیدیم که تا دیشب حدود 2۰ هزار نفر در آن شرکت کردند و حدود ۶۰ 

درصد عقیده داشتند ساپینتو باید محروم شود. 

تمام شد

خبرگردی
NEWS BROWSING

ساپينتو استقلالي ها را سورپرايز كرد  
ضیافت ناهار در درياچه چیتگر

تمرین روز گذشته تیم استقلال در شرایطي برگزار شد که ریکاردو ساپینتو 
بلافاصله بعد از تمرین اعضاي این تیم را به ناهار دعوت کرد. استقلالي ها بعد 
از پایان تمرین راهي دریاچه چیتگر شده و ناهار را در یکي از رستوران هاي 
منطقه 22 صرف کردند. این اقدام ســاپینتو براي اتحاد بیشتر بین اعضاي 

این تیم انجام شد و آنها ساعاتي را در رستوران پشت  سر گذاشتند. 
مطهري در تمرين استقلال  

جلسه گیتاريست آبي ها با ساپینتو
ارسلان مطهري چند روز پیش توسط ساپینتو در لیست مازاد این تیم قرار 
گرفت و به همین دلیل چند روزي در تمرینات شرکت نکرد اما این بازیکن 
روز گذشته به شکلي عجیب در محل تمرین آبي ها رؤیت شد. مطهري در 
شــرایطي در محل تمرین حضور پیدا کرد که براي دقایقي با ساپینتو به 
صحبت پرداخت. ظاهراً مطهري براي اتمام حجت و اینکه نامه عدم نیاز 

ساپینتو را دریافت کند به محل تمرین تیم استقلال رفته بود. 
عجيب ولي واقعي   

بمب نقل و انتقالاتي استقلال پشت دروازه تمرين مي كرد!
کاوه رضایي در تمرین دیروز تیم فوتبال استقلال حضور نداشت تا شایعات 
در مورد وضعیت این بازیکن پررنگ تر شود. این بازیکن البته در تمرینات 
پیش از بازي با ملوان هم با تیمش تمریني انجام نمي داد و حتي چند روزي 
پشت دروازه برنامه هاي کششي را پشت  سر گذاشت. به نظر مي رسد اگر 
مسئولان استقلال نتوانند این بازیکن را تا امشب جذب کنند با او به عنوان 

بازیکن آزاد )سهمیه فیفا( قرارداد خواهند بست. 
ابهام در میزان مصدومیت مهاجم تیم ملي ايران  

مهدي طارمي مهاجم ایراني تیم پورتو که زمینه ساز گل نخست این تیم در 
دیدار حساس برابر اسپورتینگ لیسبون در هفته سوم لیگ پرتغال بود، دچار 
آسیب دیدگي شد. طارمي به خاطر همین آسیب دیدگي در نیمه دوم تعویض 
شد تا وضعیتش براي بازي هفته آینده نامشخص باشد. طبق اعلام »پورتو 
کانال« زانوي چپ طارمي دچار آســیب دیدگي جدي شده و او در بخش 
بالیني به سر مي برد تا زیر نظر پزشکان پورتو بهبودي خود را به دست بیاورد. 
پورتو در هفته چهارم لیگ پرتغال، دوشــنبه هفته آینده به مصاف ریوآوه 

مي رود و حضور طارمي در دیدار مقابل تیم سابق خود در ابهام قرار دارد. 
  ستاره سابق پورتو جانشین طارمي شد

مهدي طارمي ستاره تیم ملي کشــورمان و عضو باشگاه پورتو گزینه باشگاه 
فنرباغچه براي تقویت خط حمله  اش در سوپرلیگ ترکیه بود. بعد از تلاش هاي 
مدیران باشگاه فنرباغچه و به نتیجه نرسیدن مذاکرات با باشگاه پرتغالي به نظر 
مي رســد این غول ترکیه از جذب ستاره ایراني صرف نظر کرده است. نشریه 
»فاناتیک« ترکیه خبر داد باشگاه فنرباغچه بعد از بررسي گزینه هاي مختلف 
براي تقویت خط حمله  اش در نهایت با باشگاه الهلال عربستان به توافق رسید 
تا موســي مارگا ستاره مســلمان این تیم را جذب کند. فنرباغچه بعد از عدم 
موفقیت در جذب مهدي طارمي، باتشوایي و چند گزینه دیگر در نهایت با موسي 
مارگا ستاره الهلال عربستان به توافق رسید. مارگا از پورتو به الهلال منتقل شد 

و سابقه بازي در کنار ستاره تیم ملي کشورمان در تیم بزرگ پرتغالي را دارد.

شاه حسیني: آقايان اول خسارت ويلموتس را بدهند، بعداً اگر خواستند، برگردند
مقصران پرونده ویلموتس، استراماچوني وکالدرون باید محاکمه شوند

عبدالرحمن شاه حسیني رئیس اسبق کمیته 
انضباطي فدراسیون فوتبال پاییز و زمستان 
سال گذشــته طي دو مصاحبه اختصاصي با 
خبر ورزشــي صراحتاً اعلام کرد هر چند به 
عنوان یک ایراني دلش نمي خواهد حتي یک 
دلار بي جهت از ایران خارج شود ولي متأسفانه 
در لبــاس یک حقوقدان بایــد بگوید که به 
احتمال فراوان ایــران در پرونده هاي مربوط به مارک 
ویلموتس و استراماچوني دقیقاً مانند ماجراي کالدرون 
مغلوب خواهد شد! پیش بیني شاه حسیني کاملاً درست 

از آب درآمد و مــا دقیقاً در تمام این پرونده ها 
مغلوب شدیم. همین مسئله بهانه اي شد تا 

عصر دیروز پیرامون ماجراهاي حقوقي 
فوتبال ایران با شاه حســیني دوباره 

گفت وگو کنیم.
پيشبينيتلخ

سال گذشته در گفت وگو با خبر ورزشي 
به عنوان یک حقوقدان پیش بیني کرده 

بودم که متأسفانه با توجه به شکل قراردادهایي 
کــه در ایران منعقــد مي کنیم، پرونــده ویلموتس و 
استراماچوني را هم مانند داستان کالدرون مي بازیم و 
الان بسیار ناراحتم که این مسئله درست از آب درآمد. 
باید یک واقعیت تلخ را بپذیریم که تعهدات قراردادي 
در تمام دنیا یکســان اســت و وقتي قراردادي بین دو 
شخص یا شرکت بسته مي شود، تمام تعهدات مد نظر 
قرار گرفته شده در قرارداد مد نظر قرار مي گیرد و براي 

هر دو طرف لازم الاجراست.

شكستحتمي
کاش یک نفر پشت پرده قراردادهاي ورزشي را پیدا کند 
و این مسئله را حلاجي نماید که چرا اغلب قراردادها در 
ورزش ایران به نفع خارجي ها بسته مي شود؟ متأسفانه 
بیشتر این قراردادها طوري بسته مي شود که وقتي در 
محاکم بین المللي ورزشي اقامه دعوي مي شود، همه 
چیز آن قدر واضح اســت کــه دادگاه هاي بین المللي 
چاره اي جز محکوم کردن فوتبال ایران و باشــگاه هاي 
کشــورمان ندارنــد. آن قدر بد قــرارداد مي بندیم که 
دادگاه هاي بین المللي ورزشي واقعاً چاره دیگري ندارند 
جــز اینکه مــا را محکوم کنند. حــالا یا در 
قراردادنویسي تخصص نداریم و علم روز 
حاکم بر قراردادهاي ورزشــي را بلد 
نیستیم یا اینکه براي برخي افراد تعهد 
وجود نــدارد و آنها دل شــان براي 
سرمایه ملي مملکت نمي سوزد. البته 
امیدوارم دلیل ســومي وجود نداشته 
باشد ولي واقعاً کاش نهادهاي امنیتي این 
مســئله را قاطعانه پیگیري کنند و ببینند آیا 
واقعاً کسي از چنین قراردادهایي ذي نفع است یا خیر؟

محاكمه
ما هم در قانون آیین دادرســي کیفري و هم در قانون 
اساسي داریم که اگر کسي موجب وارد آمدن خسارت 
به اموال عمومي شود باید خسارت آن را از جیب خودش 
بپردازد بنابراین مسببان و مقصران پرونده ویلموتس، 
استراماچوني و کالدرون باید محاکمه شوند. شما ببینید 
فدراسیون فوتبال، استقلال و پرسپولیس به عنوان سه 

رکن اصلي فوتبال ایران با چنین مشکل یکساني مواجه 
شــده اند و هر سه از بابت شــکل عقد قراردادها لطمه 
خورده اند. بنابراین باید مقصر آن برخورد شود و طبق 
قانون مدعي العموم مي تواند وارد شــود. این داستان 
تعلیق فیفا را هم باور نکنید چون یک عده این مسئله را 
چماق کرده اند تا اذهان را منحرف کنند. در همین فیفا 
مگر حکم به دستگیري بلاتر، محمد بن همام و ۱4 نفر 

از مدیران اصلي این ارگان داده نشد؟
پروندهويلموتس

در رابطه با پرونده ویلموتس به نظرم ابتدا باید مقصران 
این پرونده خسارتي که به فوتبال کشورمان و در واقع به 
اقتصــاد ایران خورده را جبران کننــد و پس از آن اگر 
خواستند، به فوتبال برگردند. اگر واقعاً خسارت را جبران 
کنند بعد از آن مي توان در رابطه با بحث بازگشت آنها 
صحبت کرد ولي در این شــرایط که بعضي از مردم ما 
حتي براي گذران زندگي هم مشکل دارند واقعاً تلخ است 
که مي بینیم به خاطر قراردادهاي نامناسبي که بسته 
شده باید چند میلیون دلار از منابع کشور به جیب این 
آقایان مربي خارجي برود. فقط بحث ویلموتس مطرح 
نیست بلکه پرونده استراماچوني، کالدرون و بازیکنان 
نامرغوب و بي کیفیتي که به فوتبال ایران آورده شده اند 
نیز باید به طور جدي بررســي شــود و با مقصران آن 

قاطعانه برخورد شود. 
حقالوكالههاينجومي

در رابطه با پرونده هاي شکایت مربیان خارجي از فوتبال 
ایران نکته بسیار مهمي که کمتر مد نظر قرار گرفته بحث 
ارقامي اســت که در کنار اصل مبلغ رد و بدل مي شود. 
مبالغي از جمله هزینه دادرســي، خسارت دیرکرد و 
مهم تر از همه اینها حق الوکاله هاي نجومي. ما همه این 
پرونده ها را باختیم اما هزاران دلار پول وکیل مي دهیم! 
خــب چرا آقایان نمي آیند بــا صراحت بگویند در این 
پرونده هایي که شکست خورده ایم چقدر دستمزد وکیل 
داده ایم و البته هیچ نتیجه اي هم نگرفته ایم؟ ما در برابر 
پول مملکت مسئول هستیم و اصلاً نباید بگذاریم حتي 
یک دلار از ثروت ایران به همین راحتي از کشور خارج 

شود و به جیب مربیان و بازیکنان خارجي برود.

همه پرونده هاي 
خارجي را باخته ايم 
اما دستمزد نجومي 
به وكلا مي دهیم!
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نشست حرفه اي سازي باشگاه پرسپولیس 
دیروز از ساعت ۱۰ در ساختمان این باشگاه 
و با حضور حســن کامراني فــر، دبیرکل 
فدراسیون فوتبال، رضا درویش مدیر عامل 
باشگاه پرســپولیس و مدیران و مسئولان 
کمیته هاي مختلف باشگاه برگزار شد. در 
این جلسه حسن کامراني فر به همراه مسعود 
زارعي، مســئول مجوز حرفــه اي و خانم 
جعفري، از فدراسیون فوتبال و رضا درویش، 
به اتفاق محمود خوردبین، محمد محمدي، 
مصطفي لشــگري، امیرعلي حســیني، 
محسن خلیلي، نقي طالبي، حسین دوام، 
باقر صفري، علي یادگاري و برخي مدیران و 
مسئولان کمیته هاي مختلف باشگاه حضور 
داشــتند.  در جریان این نشست، شرایط و 
مدارک باشــگاه، نقاط مثبــت و منفي و 
مشکلات موجود مورد بررسي قرار گرفت. 
همچنین مواردي در حوزه هاي مختلف که 
در دست پیگیري و اقدام است، بازگو شد و 
مورد بررســي قرار گرفت. در ادامه جلسه، 
گزارش کاملي در پنج آیتم ورزشي، حقوقي، 
زیرســاخت، مالي و پرســنلي ارائه شــد. 
دبیرکل فدراسیون فوتبال در جریان این 
نشست اظهار داشت: اتفاقي که سال گذشته 
رخ داد اتفاق خوبي نبود. نه براي فوتبال ما 
و نه براي باشگاه پرسپولیس، براي ما خیلي 

مهم اســت که با حساسیت بیشتري این 
مســائل را درک و دنبال کنیم. این قضیه، 
موضوع خیلي مهمي اســت که باید تمام 
تلاش فدراســیون فوتبال و باشگاه ها این 
باشــد که در جهت رفع مشکلات و نقاط 
ضعف ها گام برداریم. فدراسیون فوتبال کنار 
باشگاه ها است، به ویژه باشگاه پرسپولیس 
که تیم بســیار قدرتمندي دارد. باشــگاه 
پرسپولیس پیگیر رفع این مشکلات است 
و مــا هم با تمام توان در کنار این باشــگاه 
هستیم و تلاش مي کنیم این مشکلات را 
برطرف کنیم و براي رفع این موانع باید همه 
ما کنار هم باشــیم.  کامراني فــر در ادامه 
تصریــح کرد: باید در این مســیر با دقت و 
جدیت بیشتري کار کنیم و کنار هم باشیم. 
گرفتن این مجوز و موفقیت در این مسیر 
براي کل فوتبال و باشگاه پرسپولیس حائز 
اهمیت است و امیدواریم این شرایطي که به 
وجود آمده و مســائل و موانعي که هست، 
باشــگاه پرســپولیس در جهت رفع آنها 
همکاري کند.  دبیرکل فدراسیون فوتبال 
خاطر نشان کرد: درخواست من از باشگاه 
پرسپولیس این است که در کنار تمام امور 
روزمره خود بحث اخذ مجوز حرفه اي را در 
کنار سایر امور و حتي مهم تر از آن قرار دهد 
و این موضوع را به صورت جدي تر پیگیري 

کند که مشــکلاتي که از قبل با آن روبه رو 
بودیم را امسال شاهد نباشیم.  رضا درویش، 
مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس نیز در این 
جلسه گفت: یک سري مسائل و مشکلات از 
قبل وجود داشته که مشکل ساختاري است 
و باید این موارد مرتفع شود. ما هم در کنار 
فدراســیون هســتیم و هر موردي باشد، 
دوســتان در کمیته هاي مختلف باشگاه 
تلاش مي کنند که این موانع رفع گردد.  وي 
افزود: روند خصوصي ســازي خیلي به این 
شرایط کمک کرد که چارچوب ها رعایت 
شود و ساختارها نظام مند گردد. به عنوان 
مثال  اگر مسائل مالیاتي و انضباط مالي که 
در این یکي، دو ســال اخیر حساســیت 
بیشتري به آن نشان داده شده از قبل وجود 
داشــت، این مشــکلات الان براي باشگاه 
پرسپولیس به وجود نمي آمد و شما شاهد 
این مشکلات نبودید. اگر این سختگیري و 
قانونمداري از گذشته بود، این بدهي هاي 
معوقه و این مشکلات مالي که باشگاه الان 
با آن دست به گریبان است، وجود نداشت. 
درویش در ادامه عنوان کرد: ما همواره 
ســعي مي کنیم قانون را لحــاظ کنیم و 
عملکردمان بر اساس قانون باشد. در کنار 
فدراسیون فوتبال هستیم و هر موردي که 
لازم باشد را سعي مي کنیم برطرف کنیم. 

پیرو مذاکرات روزهاي گذشته مسئولان 
سازمان لیگ و مراجع ذي ربط مقرر شد با 
ایجاد شرایط لازم دیدار تیم هاي استقلال 
و مس کرمان با حضور بانوان برگزار شود. در 
روزهــاي اخیر و پس از برگــزاري برخي 
دیدارهــاي لیــگ برتــر بــدون حضور 
تماشــاگران، موضوع حضــور بانوان در 
ورزشــگاه ها به شــکل جدي از ســوي مسئولان 
فدراسیون فوتبال و دیگر مسئولان دیني و کشوري 
پیگیري شد. صبح شــنبه نیز احمد وحیدي، وزیر 
کشور در مورد موضوع حضور بانوان در ورزشگاه ها 
گفت: »هر جایي که بتوانیم ورزشگاه را براي حضور 
بانوان آماده کنیم این موضوع مانعي ندارد.« ظاهراً در 
جلسه اي که دیروز در محل سازمان لیگ در همین 
خصوص برگزار شــد یک سري مسائل در ارتباط با 

ورود بانوان مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت. 
یکي از نفراتي که در این باره اظهار نظر  کرد سهیل 
مهدي مسئول کمیته برگزاري مسابقات سازمان لیگ 
بود که گفت: »تنها ورزشگاه ایران که شرایط حضور 
بانوان را دارد ورزشگاه آزادي است و سایر ورزشگاه هاي 
کشور فعلًا مشکلات خاص خودشان را دارند که قادر 

به میزباني از بانوان نیستند.« 
در همین ارتباط با حجت ا... بهمني مدیر روابط 
عمومي و امور فرهنگي ســازمان لیگ گفت وگویي 
ترتیب دادیم که وي به خبر ورزشي گفت: »اگر اتفاق 
خاصي تا روز پنج شنبه رخ ندهد قرار است تعدادي از 

بانوان براي تماشاي دیدار این هفته به ورزشگاه آزادي 
بروند. در تلاش هستیم تا شرایط به گونه اي پیش برود 
که کم کم با ایجاد زیرســاخت هاي لازم شــرایط به 
گونه اي فراهم شود که در اکثر مسابقات بتوانیم میزبان 

بانوان هم باشیم«. 
وي در ادامــه این صحبت گفــت: »جمهوري 
اسلامي ایران یکي از مترقي ترین نظام هاي اسلامي در 

منطقه است. وقتي در برخي کشورهاي 
منطقه بانوان حق رأي دادن ندارند و 

یا در همین کشور عربستان تا سال 
گذشــته بانوان حــق رانندگي 
نداشــتند در کشــور مــا بانوان 
همه کاره اند«. وي خاطرنشان کرد: 

»در کشور عزیزمان ایران، بسیاري 
از بانــوان در پســت هاي مدیریتي 

فعالیت مي کنند و ریاست خیلي از مراکز 
مهم پزشــکي، اقتصادي، فرهنگي و... را در دست 
دارند. این موضوع در مراکز آموزشي مانند دانشگاه ها 
هم به کرّات دیده مي شــود و این نشان مي دهد که 
اتفاقاً بانوان افرادي دقیق و کارآمد هستند. اتفاقاً بر 
همین اساس معتقدیم حضور بانوان در ورزشگاه ها 
به ایجاد جو هرچه بهتر فرهنگي در ورزشگاه ها کمک 
شایاني خواهد کرد«. مدیر روابط عمومي سازمان 
لیگ خاطرنشان کرد: »لذا اگر مسئولان نظام نگران 
شیوه ورود بانوان به ورزشگاه ها هستند این نیست 
که به دنبال ضایع کردن حق بانوان باشند بلکه اتفاقاً 

مي خواهند حق آنها را به خوبي ادا کنند. مسئولان 
ذي ربط مي خواهند امکاناتي درخور و شایسته بانوان 
را فراهم کنند و بحث آنها این نیست که نمي خواهیم 
اجــازه بدهیم بانوان وارد ورزشــگاه شــوند. نظر 
مسئولان کشوري بر این است که کرامت بانوان در 
ورزشــگاه ها حفظ شود و حق شــان به درستي ادا 
شود«. بهمني یادآور شد: »دغدغه اصلي مسئولان 
نظام و مسئولان دیني کشور ما این است که 
احترام بانوان حفظ شود. ما شیعه هستیم 
و شــیعه یعني اینکه ما احکام ثانویه 
داریم. برتري ما نسبت به سایر ادیان 
این است که علماي ما به روز هستند 

و به روز تصمیم گیري مي کنند«. 
وي در این باره که به چه ترتیب 
شــرایط براي ورود بانوان به ورزشــگاه 
آزادي فراهم مي شود؟ گفت: »درصدد هستیم 
تا در روزهاي باقیمانده تا بازي استقلال و مس کرمان 
بخشي از ورزشــگاه را به گونه اي آماده پذیرایي از 
بانوان کنیم که مشکلي براي این عزیزان به وجود 
نیاید. قطعاً حضور بانوان در ورزشگاه باعث مي شود 
افرادي که در ورزشگاه رفتارهاي ناهنجار دارند در 
حضور بانوان آرامش شــان را حفظ کنند و اگر هم 
کسي چنین شــرایطي را رعایت نکرد قطعاً با آنها 
برخورد خواهد شد. این موضوع در طول زمان کمک 
مي کند تا رفته رفته شرایط فرهنگي در ورزشگاه ها 

مطلوب تر هم بشود«. 

مجوز اولیه براي ورود بانوان به ورزشگاه صادر مي شود
بهمني: مسئولان نظام مخالف ورود بانوان به ورزشگاه نيستند اما...  

درويش: اگر قانونمداري از گذشته بود، اين مشكلات وجود نداشت
كامراني فر: با تمام توان در كنار پرسپوليس هستيم

 بانوان 
 هم مي توانند 

 بازي استقلال را 
از نزديك ببینند
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